	Service Contract #XXX

The Scope covers the Supply of Oil and Gas Industry related Standards for the next three year period commencing second quarter 2012 through the second quarter of 2015. The CONTRACTOR shall be responsible for the supply of Standards via the COMPANY existing intranet system and to provide access to all employees of COMPANY and XXX at all required locations based in the following detailed requirements.

Due to the new changes in the way how COMPANY and its agents operate, it was decided that COMPANY will be providing for agent companies services on supplying them with the access to external standards databases. Hence the scope covers access for COMPANY and XXX activities at two sites: Astana and Atyrau, Kazakhstan. The number of simultaneous users accessing the system at any time and viewing the same document is expected to be 5. However, the CONTRACTOR shall be able to increase this number on request from COMPANY for an agreed fee.

The Publishers Standards in Table A are mandatory and shall be available in electronic format (PDF), other Standards not specified in the Table A shall be available upon the request by COMPANY.
If the Standards are provided upon request then once the secure document is downloaded and saved to end-user's computer, there shall not be any limit to the number of times a document may be viewed on the end-user's computer.

COMPANY aims to deliver a reliable and complete portfolio of Standards to COMPANY and AKCO employees that comply with the current law of the Republic of Kazakhstan (further referred Kazakhstan) and also in harmony with best international oil and gas practice. The COMPANY locations are diverse and remote and the supply of Standards shall be highly reliable and available at all times. The CONTRACTOR shall be required to assist in the resolution of technical problems affecting the supply of Standards. The availability of Standards is considered critical to the COMPANY'S normal operations.

Hence, the Standards are to be provided via a suitable database with an extensive and flexible search engine that has a seamless interface to the COMPANY and AKCO secure intranet systems, and shall be capable of delivering Standards in electronic copy (pdf), available for viewing, download, and in a printable form. The database shall be complete with an online users guide, and shall be capable of exporting, and printing search results. Standards may also be requested in hard copy format.


	Договор о закупке услуг № XXX
Раздел «Объем работ» включает в себя обеспечение Стандартами, связанными с нефтегазовой промышленностью, на следующие 3 года, начиная со второй половины 2012 года по вторую половину 2015 года. ПОДРЯДЧИК ответственен за обеспечение стандартами всех сотрудников КОМПАНИИ и XXX через существующую внутрикорпоративную сеть КОМПАНИИ, на всех указанных объектах и руководствуется следующими требованиями.

В связи с изменениями в работе КОМПАНИИ и его агентов, было решено, что КОМПАНИЯ предоставит компаниям-агентам услуги по обеспечению доступа к внешним базам данных со Стандартами. Следовательно, раздел «Объем работ» рассматривает доступ к Стандартам КОМПАНИИ и XXX в двух городах: Астана и Атырау, Казахстан. Ожидается, что количество одновременно имеющих доступ к системе в любое время и работающих над одним документом будет равно 5. Однако ПОДРЯДЧИК может увеличить это число по запросу Компании за оговоренную плату. 
Стандарты издательства в Таблице А обязательны для применения и должны быть доступны в электронном формате (PDF), другие Стандарты, не указанные в Таблице А, должны быть доступны по запросу КОМПАНИИ.

Если Стандарты предоставляются по требованию, а затем конфиденциальный документ загружается и сохраняется на компьютере конечного пользователя, то должно отсутствовать какое-либо ограничение на количество просмотров документа на компьютере конечного пользователя. 

Цель КОМПАНИИ – предоставить надежный и полный сборник Стандартов КОМПАНИИ и сотрудникам компании «XXX» в соответствии с применяемым законодательством Республики Казахстан (далее – Казахстан), а также согласно передовой международной практике в нефтяной и газовой промышленности. Офисы КОМПАНИИ находятся в разных и отдаленных частях города, но обеспечение Стандартами всегда осуществляется на надежном и доступном уровне. ПОДРЯДЧИК должен помогать решать технические проблемы, влияющие на обеспечение Стандартами. Доступность Стандартов является важной функцией нормальной работы Компании. 

Поэтому Стандарты предоставляются посредством подходящей базы данных с широким и гибким механизмом поиска, тесно взаимодействующей с защищёнными внутрисетевыми системами КОМПАНИИ и компании «XXX» для просмотра и загрузки в электронном (формат pdf) и в печатном виде. В базе данных должна содержаться инструкция для онлайн-пользователей, как можно получить и распечатать результаты поиска. Также можно запросить Стандарты в бумажном виде. 




